
HERSELT

Voorzitter Marlies Vangeel 
schikt de dessertjes.

De dames van provincie (Mireille Colson), het 
Vlaams Parlement (Vera Celis) en de Kamer 
(Yoleen Van Camp) samen op de foto.

www.n-va.be/herselt

Op vrijdag 5 juni 2015 
gaan we voor de vierde 
keer op zoek naar de 
Slimste Leeuw van 
Vlaanderen. 

 

 

-

Neem snel contact op met 

luc.tsyen@n-va.be  

of bel 0477 96 08 21.

N-VA Herselt is er voor u!
www.n-va.be/herselt - herselt@n-va.be – www.facebook.com/NVAHerselt
Marlies Vangeel, voorzitter
marlies.vangeel@n-va.be

Luc T’Syen, secretaris
luc.tsyen@n-va.be 

Goed bezig …

Op 25 januari organiseerden we onze jaarlijkse  
N-VA-nieuwjaarsbrunch. Het was een warme en 
hartelijke bijeenkomst. Ook Vlaams Parlementsle-
den Kris Van Dijck, Vera Celis (burgemeesters van 
respectievelijk Dessel en Geel) en Kamerlid Yoleen 
Van Camp zakten naar Herselt af. 

Een drankje en een hapje, de geur van spek en eie-
ren, warme soep, een lekker zelfgemaakt dessertje: 
het waren de ideale omstandigheden om met elkaar een praatje te maken over 
het reilen en zeilen van de Herseltse en bovengemeentelijke politiek. Tot onze 
vreugde telden we na de brunch heel wat nieuwe leden. Van een geslaagd eve-
nement gesproken! En onze ‘Vlaamse Leeuw’? Die zag dat het goed was.

We vliegen er weer in
Een derde van deze legislatuur ligt alweer achter ons maar de uitdagingen in  
Herselt zijn groter dan ooit. Onze mandatarissen blijven elke dag werken – en voor 
u beschikbaar – om die broodnodige verandering gestalte te geven. Ook dit jaar 
zorgen we weer voor activiteiten waarop we zoveel mogelijk mensen van Herselt 
hopen te ontmoeten. Noteer deze drie 
kalenderdagen alvast in je agenda.

5 juni: de vierde ‘Slimste Leeuw van 
Vlaanderen’-quiz. Tijdig inschrijven 
is de boodschap.

11 juli: onze feestdag vieren we tra-
ditioneel met een fietstocht door Her-
selt, begeleid door de tapbus. Ook de 
minder sportieven zijn vanzelfspre-
kend welkom.

20 september: onze jaarlijkse wan-
deldag en barbecue. Dit jaar vindt die 
plaats in Herselt-centrum.



Extra parking aan De Mixx is vandaag overbodige luxe

Toegegeven, het moet moeilijk zijn voor onze burgemeester en het schepencollege om iedere keer opnieuw in ver-
dediging te moeten gaan over de kostprijs van De Mixx. Tot onze grote verbazing komt het CD&V-schepencollege 
nu met een voorstel om de parking van De Mixx uit te breiden.

De extra parking �moet� er komen. En ja, �op kosten van de Herseltse belasting-
betaler�. Zo duidelijk en uitdrukkelijk was de burgemeester op de gemeente-
raad van 26 januari. De argumentatie was echter interessant zwak. De burge-
meester erkende dat de parkeerplaats achteraan onderbezet is, maar stelde wel 
in één beweging dat er desondanks meer parkeerplaatsen vooraan moeten 
voorzien worden. Gedurfd.

De parking achteraan ligt op amper 150 meter afstand. Dat is niet eens de 
helft van de omtrek van een voetbalveld. Is dat een onoverkomelijke afstand? 
Hoe dikwijls is er trouwens te weinig parking aan De Mixx? En werd dat ooit 
gecontroleerd? Tijdens de raadszitting verwees CD&V gemakkelijkheidhalve 
naar de activiteit van de Herseltse dansvereniging op 25 januari. Toen bleek 
toch duidelijk dat er te weinig parkeerplaats was? Heeft het college die dag 
gezien hoeveel vrije plaatsen er achteraan waren?

Zouden we niet beter verstandig omgaan met dure grond en het gebruik van 
de bestaande ruimte optimaliseren? Rationeel is er geen speld tussen de rede-
nering van N-VA Herselt te krijgen, maar toch blijft de burgemeester koppig 
vasthouden aan zijn extra parkeerplaatsen.

CD&V wil dus per se de uitbreiding van de parking (kostprijs 200 000 euro), 
maar uit het financieel verslag van 2014 blijkt dat Herselt daarvoor geen finan-
ciële ruimte heeft. De meerderheid laat geen kans onbenut om uit te pakken 
met hun slogan: �De N-VA beweert dat De Mixx te groot is, maar de parking 
bleek te klein�. Maar neen, beste inwoner van Herselt, er is vandaag écht geen 
nood aan extra parkeerruimte aan De Mix. Er is wel nood aan een nieuwe 
slogan voor de CD&V.

Peter Keymeulen, fractieleider

De weinig gebruikte parking achter De Mixx: 
op minder dan 200 meter is er altijd wel 
plaats te vinden.

herselt@n-va.be

Dit zijn onze jaarlijkse N-VA momenten

Bent u er de volgende keer ook bij? 

Nieuwjaarsbrunch

Slimste Leeuw-quiz

11 julitocht met de tapbus

Ook op de �piekmomenten� is de zijparking spo-
radisch en kort volzet. Meestal ziet het er zo uit 
(hier tijdens een �topmatch� van KFC Herselt).

Wandeling en Barbecue



Herselt Stinkt

Mogen we samen met jullie hopen dat dit geen vaste rubriek 
wordt of de titel van een gemeentelijk blad? Met een onvoor-
spelbare regelmaat komt er een verschrikkelijke geur uit de rioleringen van Oude Baan, Stippelberg, Westerlose-
steenweg, Kerkstraat, Maria Gorettistraat en Limberg. De eerste hinder werd ondervonden in de zomermaanden 
maar ook in januari en februari blijft de mysterieuze stank voor hinder te zorgen.

Ook aan de schoolpoort van Ter Veste is de lucht regelmatig niet te harden.  En daar lost de wind de ergste overlast niet 
zomaar op. Neen, daags na de eerste geurhinder blijft de stank aanwezig in de schoolgebouwen. Een bijzonder onaan-
gename omgeving voor kinderen en onderwijzend personeel.

Wat is er aan de hand?
De N-VA nam contact op met PIDPA, dat meteen het probleem erkende en zelfs al een plaats-
bezoek had gedaan. Een oplossing? Die was er niet meteen, maar PIDPA liet op 23 januari 
wel weten: �Het is zeer moeilijk om onomstotelijk te bewijzen van waar de geur afkomstig 
is. Maar het onderzoek hiernaar is lopende in overleg met de gemeente.� 

‘In overleg met de gemeente’ 
Daar wilde onze fractie meer over weten en we vroegen op de zitting van 26 januari of de 
situatie door het schepencollege gekend was. De struisvogelkop ging weerom de riolering in. 
Niemand was op de hoogte. Vreemd toch? PIDPA sprak toch over �overleg met de gemeente�?

Op deze manier krijgt het dossier zelf ook een reukje. Onze fractie zal wellicht zelf de riolering moeten induiken om 
duidelijkheid te krijgen.

Wist je dat …

� OCMW-raadslid Pieterjan Goris verhuisde naar Laak-
dal? Sinds 1 februari neemt Kris Ector zijn plaats in de 
Herseltse OCMW raad in. Kris zal dit mandaat op een de-
gelijke manier invullen.

� er goed nieuws is voor Varenwinkel? Eindelijk is er een 
voorstel dat voorziet in het openstellen van de kapel van 
de Varenwinkel als een �multifunctionele zaal�. Voortaan 
kunnen daar dus ook  dorpsactiviteiten plaatsvinden.

� CIPAL, een intergemeentelijke ICT-service van de provin-
cies Antwerpen en Limburg  voor publieke diensten voor pu-
blieke figuren, beslist heeft om kritisch te bekijken of ze de 
aanschaf van business seats en het uitnodigen van voltallige 
schepencolleges gaat schrappen. Dat gebeurde op voorstel 
van N-VA Herselt. Het zou zeker een mooie besparing zijn!

� de Ramselsesteenweg een verhaal zonder einde lijkt 
te worden? Elke gemeenteraad opnieuw moeten we tot 
onze verbijstering vaststellen dat CD&V-schepen Chris-
tiane Van Thielen zich vastrijdt in dit dossier. Duidelijke 
antwoorden blijven steevast achterwege. Onze eerste zorg 
nu is veiligheid. Een diepe, onbeveiligde gracht op enkele 
centimeters van een fietspad, dat is vragen om problemen.

� het schepencollege heeft beslist om dit jaar 600 euro 
te besteden aan projecten die de lokale economie moeten 
ondersteunen? Daar zal maar weinig �werk� van gemaakt 
worden, zoveel is al zeker.

� een beslissing van het college ervoor heeft gezorgd dat 
niet-Herseltse verenigingen niet langer openluchtevene-
menten mogen organiseren in Herselt? Spijtig, het geplan-
de evenement in Blauberg met Frank Bauer en Christoff 
zal dus niet doorgaan.

N-VA Herselt gaat digitaal
N-VA Herselt heeft een vernieuwde website. Je kan er onder meer de blog van onze fractie-
leider lezen. Gegarandeerd blijf je dan op de hoogte van de laatste politieke nieuwtjes en 
word je geïnformeerd over de huidige stand van zaken in Herselt. 

Surf naar: www.n-va.be/herselt.

www.n-va.be/herselt

De klachten over  
heurhinder zijn terecht.  
De gemeente mag dat  
niet negeren.



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10

E: info@n-va.be   www.n-va.be

J A ,  D E  N - V A  S P R E E K T  M E  A A N

DE HEER MEVROUW

NAAM:                                 VOORNAAM: 

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-MAIL: GEBOORTEDATUM:       /       /

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

Ik wens de kennismakingsfolder te ontvangen.   
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Doen wat 
we moeten 
doen
De kracht van

verandering is de 

motor van vooruitgang.

Zijn alle hervormingen die de federale regering en de Vlaamse regering doorvoeren aangenaam of gemakkelijk? 
Neen, dat steken we ook niet onder stoelen of banken. Maar ze zijn broodnodig.

De N-VA wil dat u later ook nog een pensioen zult hebben. Dat uw kinderen nog een sociaal vangnet hebben in 
moeilijke tijden. Dat de toekomst van uw kleinkinderen niet gehypothekeerd wordt door onbetaalbare schulden.

Deze regering hee� slechts één doel: onze welvaart verzekeren. Niet door sociale a�raak, zoals onze politieke 
tegenstanders en de vakbonden stellen, maar door sociale renovatie. 

We vragen inspanningen van werkenden én werkzoekenden, werknemers én werkgevers, ook van de grote 
vermogens. Maar alleen als we samen aan hetzelfde zeel trekken, met vereende kracht onze schouders onder de 
economie zetten, kunnen we orde op zaken stellen, jobs creëren. Daarmee verzekert u ieders welvaart en uw sociale 
zekerheid, vandaag en morgen. 

Daarom voeren we de grootste sanering ooit door. Dat vraagt een inspanning van iedere burger, dat klopt. 

Maar daar staat ook heel wat tegenover. De federale regering zorgt voor een ware trendbreuk:

Elke euro die we nemen, investeren we in u

We maken de overheid 

slanker en efficiënter 

We laten de 

belastingen dalen

We brengen de begroting 

in evenwicht in 2018

We pompen 3,6 miljard 

euro in de economie

€

2018


